
精準的AI-900下載，高質量的考試資料幫助妳快速通過
AI-900考試

P.S. NewDumps在Google Drive上分享了免費的、最新的AI-900考試題庫：https://drive.google.com/open?
id=1flLEkO40kNqyfxObFCVfL26H8pK8uFLg

為了讓你們更放心地選擇NewDumps，NewDumps的最佳的Microsoft AI-900考試材料已經在網上提供了部分免費下
載，你可以免費嘗試來確定我們的可靠性。我們不僅可以幫你一次性地通過考試，同時還可以幫你節約寶貴的時
間和精力。NewDumps能為你提供真實的 Microsoft AI-900認證考試練習題和答案來確保你考試100%通過。通過了
Microsoft AI-900 認證考試你的地位將在IT行業中也有很大的提升，你的明天也會跟那美好。

AI-900考試涵蓋了與AI和ML相關的廣泛主題，包括數據科學、機器學習、自然語言處理、計算機視覺等基礎知
識。候選人將被測試對各種Azure AI服務的理解，例如Azure認知服務、Azure機器學習和Azure機器人服務，以及他
們實施這些服務開發智能解決方案的能力。

Microsoft AI-900認證對於任何對AI領域感興趣並希望在這個領域建立職業生涯的人來說都是一項有價值的資格認
證。它提供了AI技術和Azure服務的堅實基礎，可用於開發創新解決方案並推動業務增長。

>> AI-900下載  <<

最好的的AI-900下載，覆蓋大量的Microsoft認證AI-900考試知識點

作為IT認證的一項重要考試，Microsoft AI-900認證資格可以給你帶來巨大的好處，所有請把握這次可以成功的機
會。為了能順利通過考試，持有完全版的Microsoft AI-900題庫資料是必要的，你就能輕松通過想要的認證考試。
此外，NewDumps提供的所有考古題都是最新的，其中PDF版本的AI-900題庫支持打打印，方便攜帶，現在就來添
加我們最新的AI-900考古題，了解更多的考試資訊吧！

Microsoft AI-900考試涵蓋了各種AI概念，包括機器學習、自然語言處理、計算機視覺和對話式AI。它還測試對
Azure AI服務的知識，如Azure認知服務、Azure機器學習和Azure Bot服務。候選人應該對編程語言、數據分析和雲
計算概念有基本的理解。

最新的 Microsoft Certified: Azure AI Fundamentals AI-900 免費考試真題

https://drive.google.com/open?id=1flLEkO40kNqyfxObFCVfL26H8pK8uFLg
https://www.vcesoft.com/AI-900-exam-questions.html
https://www.newdumpspdf.com/AI-900-exam-new-dumps.html
https://tw.fast2test.com/AI-900-premium-file.html


(Q262-Q267):
問題  #262 
You need to scan the news for articles about your customers and alert employees when there is a negative article. Positive articles
must be added to a press book.
Which natural language processing tasks should you use to complete the process? To answer, drag the appropriate tasks to the
correct locations. Each task may be used once, more than once, or not at all. You may need to drag the split bar between panes or
scroll to view content.
NOTE: Each correct selection is worth one point.

答案：

解題說明：

Reference:
https://docs.microsoft.com/en-us/azure/machine-learning/studio-module-reference/named-entity-recognition
https://docs.microsoft.com/en-us/azure/cognitive-services/text-analytics/how-tos/text-analytics-how-to-sentiment-analysis

問題  #263 
Match the types of computer vision to the appropriate scenarios.
To answer, drag the appropriate workload type from the column on the left to its scenario on the right. Each workload type may be
used once, more than once, or not at all.
NOTE: Each correct selection is worth one point.

答案：

解題說明：

Explanation
Box 1: Facial recognition
Face detection that perceives faces and attributes in an image; person identification that matches an individual in your private
repository of up to 1 million people; perceived emotion recognition that detects a range of facial expressions like happiness,
contempt, neutrality, and fear; and recognition and grouping of similar faces in images.
Box 2: OCR
Box 3: Objection detection
Object detection is similar to tagging, but the API returns the bounding box coordinates (in pixels) for each object found. For
example, if an image contains a dog, cat and person, the Detect operation will list those objects together with their coordinates in the
image. You can use this functionality to process the relationships between the objects in an image. It also lets you determine whether
there are multiple instances of the same tag in an image.
The Detect API applies tags based on the objects or living things identified in the image. There is currently no formal relationship
between the tagging taxonomy and the object detection taxonomy. At a conceptual level, the Detect API only finds objects and
living things, while the Tag API can also include contextual terms like
"indoor", which can't be localized with bounding boxes.
Reference:
https://azure.microsoft.com/en-us/services/cognitive-services/face/
https://docs.microsoft.com/en-us/azure/cognitive-services/computer-vision/concept-object-detection

問題  #264 
For each of the following statements, select Yes if the statement is true. Otherwise, select No. NOTE: Each correct selection is
worth one point.

答案：

解題說明：

問題  #265 
Select the answer that correctly completes the sentence.



答案：

解題說明：

問題  #266 
In which two scenarios can you use a speech synthesis solution? Each correct answer presents a complete solution.
NOTE: Each correct selection is worth one point.

A. an automated voice that reads back a credit card number entered into a telephone by using a numeric keypad
B. an Al character in a computer game that speaks audibly to a player
C. generating live captions for a news broadcast
D. extracting key phrases from the audio recording of a meeting

答案：A,B

解題說明：
Explanation
Azure Text to Speech is a Speech service feature that converts text to lifelike speech.
Reference:
https://azure.microsoft.com/en-in/services/cognitive-services/text-to-speech/

問題  #267
......
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